



|               |   |           |         |   |
|---------------|---|-----------|---------|---|
| <b>姓 名</b>    | 谭蓉蓉   | <b>性别</b> | 女       |  |
| <b>职 称</b>    | 讲师  | <b>系别</b> | 工学院基础课部 |   |
| <b>学 位</b>    | 博士（在读）  | <b>电话</b> |         |   |
| <b>E-mail</b> | tanrongrong@njau.edu.cn   |           |         |   |
| <b>单位地址</b>   | 南京市浦口区点将台路 40 号   | <b>邮编</b> | 210031  |   |
| <b>研究领域</b>   | 英国史、英语史   |           |         |   |
| <b>社会兼职</b>   | 无   |           |         |   |
| <b>承担项目</b>   | 参加南京大学国家社科基金项目：中世纪英国文化传播的路径与特点研究（1159-1485）（编号：13BSS012）  |           |         |   |
| <b>学术成果</b>   | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 谭蓉蓉，赵友芬：《宗教改革时期英译〈圣经〉诸版本历史关联性探究》，《历史教学》，2016 年 12 期。</li> <li>2. 谭蓉蓉：意象·自然·创新——泰德·休斯《思想-狐狸》之评析。南通职业大学学报, 2016 年 03 期。</li> <li>3. 哈利·迪金森，谭蓉蓉：爱尔兰与法国大革命。英国研究，第 7 辑，2015 年，第 7-22 页。</li> <li>4. 朱静怡，谭蓉蓉：近代英法语言文化的交往与融合——以诺曼征服与斯图亚特王朝复辟为案例。历史教学（下半月刊），2016 年 03 期，第 60-64 页。</li> <li>5. 谭蓉蓉：A Report on Observation of College English Classes. 文理导航（上），2014 年 06 期，第 52 页。</li> <li>6. 谭蓉蓉：A Sample Teaching Plan for College English. 课程教育研究（外语学法教法研究），2013 年 7 月刊，第 21-22 页。</li> <li>7. 谭蓉蓉：翻译活动在中外文化交流融合中的作用。考试周刊，2012 年第 33 期，第 15-16 页。</li> <li>8. 谭蓉蓉：管窥《论语》英译。考试周刊，2011 年第 22 期，第 32-33 页。</li> <li>9. 谭蓉蓉：浅论元认知能力和英语学习的关系。考试周刊 2010 年第 49 期，第 123-124 页。</li> <li>10. 谭蓉蓉，李晓华：蔡元培大学理念对当今高等教育发展的启迪。考试周刊 2009 年第 35 期，第 195-196 页。</li> </ol> |           |         |   |
| <b>奖励荣誉</b>   | 2013 年获第四届“外教社”杯全国外语教学大赛江苏赛区三等奖   |           |         |   |

## Teaching staff/ Personal information

|                              |   |                   |                     |   |
|------------------------------|---|-------------------|---------------------|---|
| <b>Name</b>                  | Tan Rongrong  | <b>Gender</b>     | F                   |  |
| <b>Title</b>                 | Lecturer  | <b>Department</b> | Engineering College |   |
| <b>Degree</b>                | Ph.D Candidate  | <b>Telephone</b>  |                     |   |
| <b>E-mail</b>                | tanrongrong@njau.edu.cn   |                   |                     |   |
| <b>Unit address</b>          | Nanjing Agricultural University<br>(Pukou Campus)   | <b>Post code</b>  | 210031              |   |
| <b>Research field</b>        | British History, English Language History   |                   |                     |   |
| <b>Social appointments</b>   | N/A   |                   |                     |   |
| <b>Research projects</b>     | National Social Science Fund Project: Study on the Route and Characteristics of the British Culture Transmission in the Middle Ages (1159-1485) (No.: 13BSS012)   |                   |                     |   |
| <b>Academic achievements</b> | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Tan Rongrong, Zhao Youfen: A Study on Historical Connection of Various Versions of English <i>Bible</i> in the Period of Reformation. <i>History Teaching</i>, 2016/12.</li> <li>2. Tan Rongrong: Image, Nature and Creativity – A Review of Ted Hughes' <i>The Thought-Fox</i>. <i>Journal of Nantong Vocational University</i>, 2016/03.</li> <li>3. Harry Dickinson, Tan Rongrong: Ireland and The French Revolution. <i>Chinese Journal of British Studies</i>, vol.7, 2015, pp.7-22.</li> <li>4. Zhu Jingyi, Tan Rongrong: Cultural Exchanges and Integration of Modern English and French Language -- Taking Norman Conquest and Stuart Restoration as the Case Study. <i>History Teaching</i>, 2016/03, pp.60-64.</li> <li>5. Tan Rongrong: A Report on Observation of College English Classes. <i>Liberal Arts Guidance</i>, 2014/06, p.52.</li> <li>6. Tan Rongrong: A Sample Teaching Plan for College English. <i>Course Education Research (Foreign Language Methodology Study)</i>, 2013/7, pp. 21-22.</li> <li>7. Tan Rongrong: The Role of Translation Activities in the Integration of Chinese and Foreign Cultural Exchange. <i>KAOSHIZHOUKAN</i>, 2012/33, pp.15-16.</li> <li>8. Tan Rongrong: On Translation of <i>Analects of Confucius</i>. <i>KAOSHIZHOUKAN</i>, 2011/22, pp. 32-33.</li> <li>9. Tan Rongrong: On the Relationship between Metacognitive Ability and English Learning. <i>KAOSHIZHOUKAN</i>, 2010/49, pp.123-124.</li> <li>10. Tan Rongrong, Li Xiaohua: Enlightenment of Cai Yuanpei's University Concept to the Development of Higher Education. <i>KAOSHIZHOUKAN</i>, 2009/35, pp.95-196.</li> </ol> |                   |                     |   |
| <b>Reward &amp; honor</b>    | The Third Prize in Jiangsu Province of The 4 <sup>th</sup> SFLEP National Foreign Language Teaching Contest, 2013   |                   |                     |   |